
 

 

Αθήνα, 27 Ιανουαρίου 2023 

 

Ερώτηση 

Προς τον κ. Υπουργό Υγείας  

   

Θέμα: «Με αποφάσεις κυβερνητικών στελεχών κινδυνεύει να κλείσει η 

Χειρουργική Κλινική του Γενικού Νοσοκομείου Πρέβεζας» 

 

Με έκπληξη και οργή οι πολίτες του Νομού Πρέβεζας πληροφορήθηκαν ότι με 

απόφαση του Διοικητή της Έκτης Υγειονομικής Περιφέρειας (6η Υ.ΠΕ), 

προκειμένου να καλυφθούν υπηρεσιακές ανάγκες του Πανεπιστημιακού 

Νοσοκομείου Ιωαννίνων, εγκρίνεται η μετακίνηση της Επικουρικής Ιατρού 

ειδικότητας Χειρουργικής από το Γενικό Νοσοκομείο Πρέβεζας στο 

Πανεπιστημιακό Νοσοκομείο Ιωαννίνων. Με την εξέλιξη όμως αυτή ουσιαστικά 

δεν υφίσταται Χειρουργική Κλινική στο Νοσοκομείο Πρέβεζας, αφού αυτό μένει 

χωρίς επικουρικό ιατρό Χειρουργικής, χωρίς ειδικευόμενους και με μόλις δύο 

Χειρουργούς για τη Χειρουργική Κλινική νοσοκομείου πρωτεύουσας Νομού 

που εξυπηρετεί παράλληλα και όμορες περιοχές, όπως τη Βόνιτσα και τη 

Λευκάδα.  

Η συγκεκριμένη εξέλιξη αποτελειώνει τη Χειρουργική Κλινική του Νοσοκομείου 

Πρέβεζας, καθώς συμπληρώνει την εικόνα εγκατάλειψης, όχι μόνο της εν λόγω 

κλινικής, αλλά και των υπολοίπων κλινικών του νοσοκομείου, τα τελευταία δύο 

χρόνια. Ειδικότερα, για τη Χειρουργική Κλινική δεν υπήρξε προκήρυξη για 

χηρεύουσα θέση Χειρουργού, έτερος Χειρουργός πρόσφατα παραιτήθηκε, ενώ 

μετακινείται από τη Χειρουργική Κλινική, παραιτούμενος το αμέσως προσεχές 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

1977

Ημερομ. Κατάθεσης:

27/1/2023



διάστημα, ιατρός, ο οποίος θα συνεχίσει τα καθήκοντά του στην Ιατρική 

Επιστήμη από τη θέση του πανεπιστημιακού.  

Απέναντι σε αυτή τη ζοφερή εικόνα που δημιουργείται στο Νοσοκομείο της 

Πρέβεζας, ο Διοικητής της 6ης Υ.ΠΕ εγκρίνει τη μετακίνηση επικουρικής ιατρού 

ειδικότητας Χειρουργικής. Το πιο ανησυχητικό είναι ότι το πρόβλημα με την 

υποστελέχωση της Χειρουργικής και όχι μόνο Κλινικής θα παραμείνει ακόμα και 

στην περίπτωση που η συγκεκριμένη απόφαση του Διοικητή της 6ης Υ.ΠΕ 

ανακληθεί, αφού και πάλι δεν μπορεί να λειτουργήσει ουσιαστικά, με μόλις τρεις 

γιατρούς, μια κλινική. 

       

Επειδή, μια ολόκληρη περιοχή δεν μπορεί να στερείται καίριων για τη ζωή και 

τη σωματική του ακεραιότητα υπηρεσιών υγείας,   

 

Επειδή, δεν μπορεί να επιβαρύνονται τόσο οι πολίτες όσο και το Εθνικό 

Σύστημα Υγείας με τη διάλυση των δευτεροβάθμιου επιπέδου υπηρεσιών 

υγείας που θα οδηγήσει στη συνακόλουθη επιβάρυνση και του τριτοβάθμιου 

επιπέδου,            

 

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

Ποια μέτρα προτίθεται να λάβει ώστε αφενός να αποτραπεί το ουσιαστικό 

κλείσιμο της Χειρουργικής Κλινικής του Γενικού Νοσοκομείου Πρέβεζας, 

αφετέρου να ενισχυθεί με ιατρικό καταρχήν προσωπικό;   

   

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

Μπάρκας Κωνσταντίνος 




